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TECHNISCHE VRAGEN 2022 
(vragen betreffende raadsvoorstellen, schriftelijke beantwoording zsm voor RTG of raad)

Datum 
ingekomen

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord 

18-06-2022 PvdA/GroenLinks-
Jaarstukken 2021 
Blaricum

1. Bestuurszaken 

438027 - Representatie WKR is onbenut gebleven. De WKR is 
tijdens Corona tijdelijk verhoogd naar 3% van de loonsom om 
de werkgever in staat te stellen de medewerkers wat extra 
belastingvrije steun te geven. Waarom is hier geen gebruik van 
gemaakt?

2. Burgerzaken

2a. 438011 - Drukwerk, kantoorbenodigdheden: waarom staat 
daar nu een kostenpost en voorheen niet? 

2b. 443302 - Uren BEL Combinatie: is er een vast uurtarief 
voor deze uren? Hoe wordt dit berekend?

3. Openbare orde en veiligheid

3a. 443301 - Kosten BEL Combinatie staat "opeens" 
opgevoerd, 44k! Wat is dat?

3b. Wat is het verschil tussen de kostenplaatsen 443301 
kosten en 443302 uren?

3c. Bibob (blz 38). Wat is er voor nodig om dit punt op "groen" 
te krijgen? Is de bezetting nu op orde?

21-06-2022

1. 1438027 betreft WKR voor de griffie. Hiervoor was voor 
2021 niets begroot en ook niets uitgegeven.

2a. Dit betreffen de kosten van onder andere het papier van 
de VOG. Voorheen stond dit verantwoord op 438099 - 
Overige goederen en diensten
2b. De vastgestelde begroting van de BEL Combinatie 
wordt gesplitst in kosten die direct toerekenbaar zijn aan 
taakvelden en Overhead De directe uren worden bepaald 
middels het opstellen van een DVO (waaronder 
capaciteitsplanning) per team en uiteindelijk vermeerderd 
met een component overhead.

3a. Dit betreft de extra inhuur van de BOA inzet. In verband 
met corona hebben er extra toezichtwerkzaamheden 
plaatsgevonden bij onder andere het Stichtse Strand.
3b. Op 443302 worden d werkzaamheden van de BEL 
verantwoord conform de gesloten DVO. Als er extra 
werkzaamheden worden afgesproken wordt dit verantwoord 
op 443301.
3c. De bezetting bij OOV nu nog niet op orde. 
Het Bibob beleid is zo goed als klaar. De laatste wijzigingen 
n.a.v. de gesprekken met de portefeuillehouders 
(burgemeesters) worden in het stuk verwerkt. Nadat het 
stuk is aangepast volgt een laatste gesprek met de 3 
Portefeuillehouders. 
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5. Onderwijs

Er zijn meer dan gemiddelde vroegtijdig schoolverlaters zonder 
startkwalificatie. Is duidelijk hoe dit komt? (blz 25)

7. Sociaal Domein

7a. De toename uitkering in geld van 1,54M naar 1,67M is niet 
genoemd in de verschillenanalyse. Is het duidelijk waarom er 
meer Blaricummers een sociale uitkering nodig hebben?

7b. Tomin (blz 59). Wat zijn de resultaten van het 
leerwerktraject van de Tomin? Zijn er werknemers succesvol 
doorgestroomd naar de reguliere arbeidsmarkt?

8. Milieu en duurzaamheid

Recreatie (blz 66). Er is sprake van onderzoek naar kitesurfen 
"in de winter". Wat is in dit geval "de winter", of te wel van 
wanneer tot wanneer exact?

Het Bibob beleid is geen losstaand beleidsstuk op zich. Het 
beleid moet ook uitgevoerd worden. Hiervoor is binnen de 
BEL nog geen gelabelde capaciteit. Voor de uitvoering van 
de Bibob toetsen binnen de BEL zal capaciteit beschikbaar 
moeten worden gesteld. Separaat aan dit vraagstuk wordt 
er op dit moment een onderzoek verricht in Gooi en Vecht 
over de inzet van een Regionaal Bibob Team (RBT) welke 
de zware BIBOB toetsen zal verrichten.

5. Deze cijfers zijn afkomstig van het regionaal Bureau 
Leerplicht (RBL). Het RBL geeft in een toelichting op het 
jaarverslag aan dat in schooljaar 2020-2021 in de hele regio 
het aantal vroegtijdige schoolverlaters (vsv-ers) is gestegen 
(van 265 in 2019/2020 naar 327 in 2020/2021). Dit heeft te 
maken met de corona-pandemie. Het huidige beeld (lopend 
schooljaar) is weer normaler en sluit aan bij de cijfers van 
voor de corona-pandemie.

7a. Over de verschillen in het Sociaal Domein verschijnt 
nog een RIB die volgende week bij de behandeling in de 
Raad kan worden betrokken. Over de stijging van het aantal 
uitkeringen: absoluut gezien gaat het om een beperkt aantal 
van 2 a 3 uitkeringen meer, gedurende het jaar 2021. Daar 
is geen algemene verklaring voor de geven. De stijging van 
het bedrag is niet 1 op 1 te vertalen naar dit iets hogere 
aantal uitkeringen. De reeds lopende uitkeringen kunnen 
door wijzigingen in de gezinssituaties ook van hoogte zijn 
veranderd.
7b. De leerwerktrajecten zijn 1-1-2022 begonnen, dus daar 
is op dit moment nog niets over te zeggen.

8. Van oktober t/m april.
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Dekkingsmiddelen

OZB (blz 83) woningen is 3,4M, OZB niet woningen is 0,7M. 
Totaal is 4,4M (blz 18) Wat is het verschil van 0,3M?

In de 3,4 miljoen zijn de bijbehorende lasten verrekend (oa 
inzet BEL). Bruto zijn de opbrengsten 3,7 miljoen. Is dus 
een presentatiekwestie.

10-06-2022 VVD-Kadernota 2023-
2026 Blaricum

Meerjaren perspectief is gebaseerd op wat wij nu weten. Er is 
geen rekening gehouden met diverse externe ontwikkelingen 
(inflatie e.d.). Het is interessant om uit te rekenen wat de 
uitkomsten zijn als we externe factoren gaan meenemen. Maar 
dat kunnen we dan het beste doen met de verwerking van de 
laatste circulaires uit Den Haag. 
In Hoofdstuk 2 gaan we daar wel verder op in. Maar ook weer 
niet helemaal. 
Wat is de systematiek cf. de VRU?
Maar nu kan ik de laatste regel onder het hoofdstuk OZB niet 
meer volgen: onder 1 is het de komende jaren positief, onder 2 
worden de inflatie en loonontwikkeling doorberekend en dan 
staat er zonder onderbouwing dat er moet worden nagedacht 
over OZB aanpassing. Dit vraagt om nadere uitleg.
Onder 3 wordt de maartbrief 2022 genoemd. Die zou er dus al 
moeten zijn. Wat staat daar in?
Wat is het ravijnjaar 2026?
Onder 4 staat onder de tabel dat er een autonome ontwikkeling 
is van ca. 830K. Dat  zie ik niet in de tabel. Waar zit dat dan?
Wat is het 38% kader in de tweede tabel?
C&F: Over welke budgetten hebben wij het hier? 
Wat is het doel van de buurt sportcoach? Is er een output te 
meten?
Sport subsidies: ik zou wel een onderbouwing willen zien van 
die 200K. Waar is dat voor? Wat wordt er mee gedaan? Wat is 
het doel?
Budgetten OR: dat de kosten van de materialen zo sterk 
stijgen dat wil ik wel geloven, maar de exploitatie? Ook hier is 
onderbouwing nodig.

20220614
1. Dat Klopt. Inmiddels heeft u via de aan de raad 

verzonden memo al kennis kunnen nemen van een 
aantal nieuw bekend geworden feiten waarmee de 
uitkomsten veranderen, dit zal aan de hand van de 
definitieve uitwerking van de mei circulaire weer 
gebeuren 
De nieuwe uitkomsten zullen in de begroting voor 2023 
en verder worden opgenomen.  
De memo is onderdeel van de stukken ter behandeling 
op 21 juni in de RTG 

2. Bij deze systematiek wordt bij de berekening van de 
inflatiecijfers rekening gehouden met meerdere (ook 
voorgaande) jaren. Dit komt de betrouwbaarheid ten 
goede.

3. Onder 1 ziet u de stand van de meerjaren begroting 
2022 en verder 

4. Op het moment van opstellen van kadernota waren de 
berichten dusdanig negatief dat we deze zin met de 
kennis van toen als winstwaarschuwing hebben 
opgenomen. 

5. De maartbrief is een voorloper op de mei circulaire. 
Deze is nooit concreet en wordt pas in 
cijfers  uitgewerkt in de mei circulaire. 

6. In de plannen van Rutte IV was aangegeven vanaf 
2026 een sterke vermindering van het accres in de 
algemene uitkering. Dit zou als gevolg hebben een 
negatief begrotingssaldo vanaf dat jaar. Inmiddels is dit 
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achterhaald door de maart/mei circulaire. Zie ook 
hiervoor de aan de raad verzonden memo.  

7. Dit betreft de autonome ontwikkeling binnen de 
begroting van de BEL combinatie Deze wordt gelijktijdig 
met de kadernota in de raad van 5 juli behandeld. U 
kunt daar de genoemde 830.000 terugvinden. Dit 
bedrag is voor de drie belgemeenten tezamen en het 
aandeel voor Blaricum is de in deze kadernota 
opgenomen 280.000,— 

8. De raad heeft via een amendement dit kader voor het 
sociaal domein aan het college opgedragen. 

9. Dit betreft alle subsidies die de gemeente Blaricum 
verstrekt aan diverse verenigingen en instellingen bijv 
voor bibliotheek 

10. Hierover is de raad in de afgelopen 4 jaar regelmatig op 
de hoogte gehouden 

11. Dit betreft een reservering als dekking voor mogelijke 
aanvragen door sportverenigingen in het kader van de 
door de raad vastgestelde regeling sport -en scouting 
verenigingen. 

12. Zoals toegelicht is er in 2021 een nieuw contract 
afgesloten voor het beheer van openbare verlichting. 
De budgetten die hiermee gepaard gaan zijn nooit goed 
verwerkt in de begroting. Om deze budgetten meer in 
overeenstemming te brengen met de werkelijkheid 
worden deze nu verwerkt.


